
	  
Drammen	  Flyklubb	  -‐	  Seilflygruppa	  

Styremøte	  19	  mars	  2013	  
Tilstede:	  Hans	  Magnus	  Borge,	  Anders	  Hamre,	  Arne	  Martin	  Guettler,	  Anders	  Skifjell,	  Vegard	  Stillingen.	  

	  

Mogas	  på	  LN-‐DFK	  
Det	  er	  for	  mye	  usikkerhet	  omkring	  hvilken	  bilbensin	  som	  vi	  være	  tilgjengelig.	  Derfor	  installerer	  vi	  ikke	  
denne	  STC	  nå.	  
	  
Påskeleir	  
11-‐12	  ungdommer	  påmeldt	  pluss	  3.	  Noen	  utfordringer	  med	  snø.	  Vi	  må	  muligens	  dele	  på	  
brøyteomkostninger.	  Ingen	  slepeflyger	  på	  lørdag	  –	  så	  det	  må	  antageligvis	  kortes	  inn	  en	  dag.	  
	  
Budsjett	  
Utgangspunkt	  i	  tilsendte	  forslag	  som	  baserer	  seg	  på	  regnskapet	  for	  2012.	  Korrigeres	  for	  STC.	  	  
	  
Fordeling	  av	  fly	  til	  sesongen.	  
Invitasjon	  er	  satt	  på	  hjemmesiden.	  Frist	  1	  april.	  Avgjøres	  på	  neste	  styremøte.	  
	  
Ungdomsmidler.	  
Klubben	  dekker	  3,33	  %	  av	  fly-‐utgiftene	  	  inntil	  15.000,-‐	  Pengene	  taes	  av	  ungdomsfondet(bingomidler).	  
Det	  lages	  en	  oversikt	  som	  sendes	  kasserer.	  (Jon	  Vedum)	  
	  
Transpondere	  
Vi	  undersøker	  om	  det	  gis	  støtte	  via	  NLF	  før	  avgjørelse	  taes.	  CJ	  er	  første	  prioritet.	  
	  
Byggelokale	  
Denne	  saken	  spilles	  over	  til	  byggekomiteen.	  Hans	  sjekker	  og	  rapporterer	  til	  neste	  styremøte.	  
Byggetillatelse,	  bondens	  tillatelse,	  realistisk	  budsjett?	  	  
	  
Innleie	  av	  fly	  GAW/GID	  
Det	  foreligger	  avtaler	  som	  løper.	  
	  
Status	  teknisk	  
GCJ	  –	  vurderer	  å	  begynne	  så	  snart	  som	  mulig.	  Bør	  være	  ferdig	  innen	  1	  mai.	  
GDW	  –	  ferdig	  ARC	  utstedt.	  
GCM	  –	  luftdyktig	  
GAM	  –	  luftdyktig	  
GDW	  tilhenger	  –	  håndbrems	  virker	  ikke.	  Lys	  antagelig	  dårlig.	  
Vi	  må	  komme	  med	  forslag	  til	  belønning	  for	  de	  som	  jobber	  mye.	  



	  

	  
Seksjonsmøter	  og	  luftsportsting	  
Hans	  Magnus	  Borge,	  Anders	  Hamre(med	  forbehold),	  og	  Per	  Osen	  møter.	  
	  
Samarbeide	  med	  Vego	  Gård	  
Jon	  Vedum	  har	  kontakt.	  Gjelder	  ungdom	  med	  spesielle	  utfordringer.	  Vi	  undersøker	  mulighet	  for	  å	  fly	  
med	  dem.	  Vi	  prøver	  å	  	  gjøre	  det	  på	  dager	  som	  ikke	  er	  så	  belagt	  med	  vår	  egen	  aktivitet.	  	  
	  
Nye	  Instruktører	  
Rolv	  Valle	  har	  antydet	  interesse	  for	  å	  ta	  instruktør-‐kurs.	  	  
	  
	  
Temaer	  til	  senere	  styremøter.	  
Priser	  
Sommerleir	  
Høstleir	  
	  
	  
	  
	  


